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［摘 要］ 本文从分析法国汉语教育发展现状入手，指出目前法国已经建构起相对完整的

汉语教学体系 。 文章同时剖析了当前法国高校汉语教学存在的弊端以及存在 于汉语教学领域

的过时观念。 由此出发，在汉语教学史这一大的历史语境中，解读汉语教学出现的主要混乱 。

文章指出混乱的根源在于对汉字的认识出现偏差，汉语教学一度忽视汉字教学，从而强调应坚

持“宇“ 本位的原则，挖掘中国传统的 ＂识字“教育资源，进一步完善学科的建构 。 基于此，文章最

后介绍了一种新的分离教学体系，即按照汉字的不同形式与不同难度分 离 汉宇，进行有针对性

的教学。
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[Abstract] This paper analyzes the present situation of the development of Chmese 

language education in France,'indicating that France has already constru�ted a relatively well­

rounded system of Chinese language education. The article also examines the disadvantages in 

current Chinese language universities in France and the outdated concepts in the· Chinese language 

education field. On this basis, within a historical context of Chinese language education, 

significant confusion has arisen from interpretation of Chinese language education. The article 

points out that the source of confusion is a deviation in the understanding of the status of Chinese 

character, causing neglect in the teaching of Chinese characters; emphasis, therefore, should be 

placed on the "character" as the standard, tapping into traditional ·Chinese "literacy" education 

resources, further improving the construction of the discipline. On this basis, the paper 

concludes by introducing a new system for compartmentalizing Chinese characters, according to 

the different forms of characters and different degrees of separation between the characters, and 

productively conducting the teaching of those characters. 
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耶和华降临，要看看世人所建造的城和塔。 耶和华说，“看哪，他们成为一样的

人民，都是一样的言语，如今既做起这事来，以后他们所要做的事就没有不成就的

了。 我们下去，在那里变乱他们的口音，使他们的言语彼此不通。”于是，耶和华使

他们从那里分做在全地上。 他们就停工，不造那城了。 因为耶和华在那里变乱夭
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